



مستشفى المواساة الجديد
NEW MOWASAT HOSPITAL



د. أيمن خفاجي

استشاري أمراض جلدية وتناسلية

المؤهلات



- دكتوراه الأمراض الجلدية والتناسلية
- ماجستير الأمراض الجلدية والتناسلية
- دبلوم التجميل - كندا

الخدمات المقدمة



- تشخيص وعلاج الأمراض الجلدية الشائعة والمزمنة والمناعية مثل الصدفية، الأكزيما، البهاق وأمراض النسيج الضام.
- علاج الالتهابات والحالات الجلدية المختلفة بخطط علاجية متخصصة.
- إزالة الشامات، الزوائد الجلدية والآفات الحميدة والخبيثة.
- علاج الندبات والتقرحات والآفات ما قبل السرطانية باستخدام الجراحة، التبريد والليزر الكهربائي.
- البوتوكس والفيلر.
- البلازما PRP للبشرة وتساقط الشعر، التقشير الكيميائي وبرامج مكافحة علامات التقدم في السن.
- علاج التصبغات والكلف، الشعيرات والأوعية الدموية، وتجديد البشرة.
- علاج حب الشباب، تقليل التجاعيد وشد وتحسين مظهر البشرة.

لحجز المواعيد
For Appointment

182 6666

السالمية
Salmiya





مستشفى المواساة الجديد
NEW MOWASAT HOSPITAL



Dr. Ayman Khafagy

Consultant Dermatologist & Venereologist



Fellowship/Membership

- Doctorate in Dermatology & Venereology
- MSc in Dermatology & Venereology
- Diploma in Aesthetic Medicine – Canada



Scope of Services

- Diagnosis and treatment of common, chronic, and autoimmune skin conditions, including psoriasis, eczema, vitiligo, and connective tissue disorders.
- Treatment of various inflammatory and dermatological conditions with specialized care plans.
- Removal of moles, skin tags, and benign or malignant skin lesions.
- Treatment of scars, ulcers, and precancerous lesions using surgical procedures, cryotherapy, and electrocautery.
- Botox and fillers.
- PRP therapy for skin rejuvenation and hair loss, chemical peels, and anti-aging treatment plans.
- Treatment of pigmentation, melasma, vascular lesions, and skin rejuvenation.
- Acne treatment, wrinkle reduction, skin tightening, and overall skin texture improvement.

لحجز المواعيد
For Appointment

182 6666

السالمية
Salmiya

